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Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht dat afhaalpunten voor 
pakketjes worden misbruikt door de tabaksbranche (ingezonden 13 december 
2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het feit dat tabaksspeciaalzaken vaak ook dienen als 
pakketpunt voor het ophalen of terugbrengen van online bestelde pakketjes?1 

Vraag 2
Hoe gaat u ervoor zorgen dat mensen die hun pakketje ophalen bij een 
tabaksspeciaalzaak niet geconfronteerd worden met zichtbare en grote 
hoeveelheden tabaksproducten? Kunt u dit toelichten? 

Vraag 3
Acht u het consistent dat het uitstalverbod van sigaretten, bedoeld om 
sigaretten in supermarkten en tankstations aan het zicht te onttrekken, niet 
geldt voor zaken waar pakketjes worden opgehaald? Zo ja, kunt u dit 
toelichten? Zo neen, wat gaat u er aan doen om deze 
inconsistentie te verhelpen? 

Vraag 4
Herkent u de signalen dat de tabaksbranche lobbyt via de NSO, de branche-
vereniging voor tabaksdetailhandel en de VVP, Vereniging van Postretailers? 
Bent u bereid dit te onderzoeken? 

Vraag 5
Wat bent u voornemens te doen om het lobbyverbod met de tabaksindustrie 
actief te handhaven?

1 http://www.tabaknee.nl/nieuws/item/1251-afhaalpunten-pakketjes-misbruikt-door-
tabaksbranche
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